



**BIFA WOOD
VIETNAM 2022**

13th September 2021

GREETINGS:

BIFA WOOD VIETNAM POSTPONED TO 2-5 MARCH 2022

As the safety and well-being of our participants and our wider communities are our first priority, and with the various restrictions including on travel and large-scale events globally, we have taken the collective decision to reschedule BIFA Wood Vietnam to 2-5 March 2022.

But we do bring a piece of good news. BIFA Wood Vietnam 2022 aims to be the first and THE platform for exhibitors and visitors to network, trade and learn about the latest technology in the industry. In 2022, the highly-sought after trade show will be held in a new exhibition hall, the **WTC Binh Duong New City Expo in Binh Duong, Vietnam.**

We look forward to seeing you at the new venue and thank all of you for your understanding and support in this decision. We hope you are keeping safe.

越南平阳木工机械展延期至 2022 年 3 月 2-5 日

出于保障展会参与者和更广泛群体的安全与健康这一首要任务的目的，以及包括出行和全球大型活动的各种限制，我们集体决定将越南平阳木工机械展延期至 2022 年 3 月 2-5 日。

与此同时，我们也带来了一些好消息。2022 年越南平阳木工机械展旨在成为木工行业第一个为参展商和观众搭建联系、贸易和学习最新技术的平台。2022 年，这一深受好评的贸易展将移至**越南平阳新城世贸展览馆**这一新展馆举行。

我们期望与您在新地点相会，并感谢您对这一决定的支持与理解。

祝大家平安健康。



Google Map QR code Exhibition Site

打开谷歌地图扫描二维码导航到展馆

Binh Duong Furniture Association (BIFA)

Luu Phuoc Loc
Vice Chairman



Pablo Publishing & Exhibition Pte Ltd

William Pang
Managing Director

